



**MOVES#95** **Nguyen Trinh Thi and »Hanoi DocLab«**  
**Mo. 17 August 2015, 8.30pm**

*(please scroll down for German version)*

**MOVES#95 Nguyễn Trinh Thi and »DocLab« Hanoi**

*Screening, Talk*

**Monday 17 August 2015, 8:30pm**

Dear Friends,

**Image Movement is delighted to host an evening with Nguyễn Trinh Thi presenting Hanoi DocLab.**

**Nguyễn Trinh Thi** is an artist, filmmaker, and instructor of film living in Hanoi. She has studied journalism and photography in Iowa, and international studies and ethnographic film in San Diego. An inextricably part of her artistic practice is based on meticulous investigations as well as in the use of documentary footage.

In 2009 **Nguyễn Trinh Thi** founded **DocLab** in Hanoi, an independent centre for documentary film and video-art. The institution is a co-operation with the *Goethe Institut Hanoi* in which premises it is based. It provides fully-equipped workspaces, a library, as well as workshops and classes. Filling a gap in Vietnam, where this particular approach to film is barely taught at universities and academies.

We will screen a selection of works by students of **DocLab**. Ranging from first-timer's videos to elaborated pieces by now-accomplished film-makers. The films stretch from black-and-white super 8mm films to hands-on offhanded videos. And even though all of these movies focus on documentation, they encompass reportage-like features as well as experimental video art.

Admission is free.

And please take notice, our event is taking place on a **Monday!**

.....

**MOVES#95 Nguyễn Trinh Thi und »DocLab« Hanoi**

Screening, Talk

**Montag 17. August 2015, 20.30 Uhr**

Liebe Freunde,

**Image Movement freut sich auf einen Abend mit Nguyễn Trinh Thi und Hanoi DocLab.**

**Nguyễn Trinh Thi** ist eine in Hanoi lebende Künstlerin, Filmemacherin und Lehrerin im Bereich Film. Sie hatte Journalismus und Photographie in Iowa und *International Studies* und Ethnographischer Film in San Diego studiert. Teil ihres künstlerischen Arbeitens beinhaltet investigatives Forschen und methodologische Recherche, sowie das Nutzen von dokumentarischem Bildmaterial.

Im Jahr 2009 gründete **Nguyễn Trinh Thi** das unabhängiges Zentrum für Dokumentarfilm und Videokunst **DocLab** in Hanoi. Die Einrichtung ist eine Kooperation mit dem ortsansässigen *Goethe Institut*, das auch die Räume dafür bereitstellt. **DocLab** bietet volla ausgestattete Studios, eine Medienbibliothek, Workshops und Unterricht in Filmproduktion – etwas, was so an vietnamesischen Hochschulen und Akademien nicht stattfindet.

Wir werden eine Auswahl an Arbeiten von Studenten des **DocLab** zeigen. Das Programm wird sowohl verspielte Erstlingswerke als auch ausgearbeitete Filme von nun versierten RegisseurInnen umfassen, von schwarz-weißem Super-8 zu bunten Videos. Und auch wenn sich alle Filme auf dokumentarisches Arbeiten beziehen, schliesst das doch Reportage-artige Beiträge ebenso mit ein wie experimentelle Videokunst.

Der Eintritt ist frei.

Bitte beachten: die Veranstaltung findet an einem **Montag** statt!

(stills: Phạm Thu Hằng, *Vụn*, 2009 (c), V/A, *Những âm thanh ta thấy: Bản giao hưởng Hà Nội* 2013 (b/w) - courtesy of the artists)

.....

Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records

Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm

Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352

[info@imagemovement.de](mailto:info@imagemovement.de) | [www.imagemovement.de](http://www.imagemovement.de)